

Referat af Husmøde d. 30/4-2018 kl. 19

1. Tilstede: *Lene 404B, Uffe 407A, Christian 407D, Ariane og Kevin 408A, Neel og Preben 408D, Dorte 408E, Rie 408F, Jette og Palle 409D, Kristian 409E*
2. Dirigent: *Rie 408F*
3. Referent: *Jette 409D*
4. Godkendelse af dagsorden: *Godkendt idet pkt. 9.3 bortfalder da forslagsstiller ikke er tilstede.*
5. Godkendelse af referat fra 27/3-2018: *Godkendt*
6. Blokkens regnskab v. Dorte 408E:
*Bevægelser: Indtægt ved udlejning af fællesrum: 300 kr., autooverførsel: 1.078 kr.
Beholdning i bank: 121.444 kr. Kassebeholdning: 5.570 kr. Samlet beholdning: 127.014 kr.*
7. Valg af 2 blokrådsrepræsentanter til Blokrådsmødet tirsdag d. 3. maj 2018 kl. 19:00
Lene 404B og Jette 409D deltager
8. Blokrådssager jvnf. Midtpunktet nr. 515, som udkommer d. 26/4-2018
(kan ses på <http://www.farum-midtpunkt.dk/Nyheder/Beboerbladet-Midtpunktet.aspx>)
Blokrådssag vedr. istandsættelse af varrestuen: Blok 41 mener, at det skal prøves, idet vi håber, at man får de unge i tale. Afstemning: 11 for, 0 imod, 1 undlader
9. Blokkens sager:
 1. Blokkens nøgler og nøglebrikker? - Orientering v. Dorte 408E
Dorte gennemgik en oversigt over nøglebeholdningen. Ved evt. behov for en nøgle rettes henvendelse til Dorte.
 2. Fastsættelse af ny dato for blokkens arbejdsdag og fællesspisning. Samt udpegning af gruppe der planlægger dagen.
Arbejdsdag bliver lørdag d. 2. juni og Lene, Neel og Rie udgør planlægningsgruppen
 3. Forslag modtaget d. 27/3-18 fra Merete 401A:
*"Jeg indesender hermed et forslag til blokken om at det månedlige husmøde nedlægges og erstattes af et møde 1-2 gange om året som har karakteren af "hvad skal der ske i blok 41 fremadrettet"/kaffeslapperas."
Punktet bortfaldt jvnf. pkt. 4*
10. Eventuelt:
 - *Dorte vil gerne trække sig som kasserer, når årsregnskabet er færdiggjort, men er åben over for at fortsætte, hvis det viser sig at være vanskeligt at finde en afløser.*

Det nævnes, at regnskabsoplysningerne sagtens kan gives uden personlig tilstedeværelse og at ansvaret for nøgler evt. kan uddelegeres.

- *Rie fortæller, at hun har talt med beboeren i 409A, som oplyser, at der på nordterrassen har ligget en del skrald, og at han føler sig personligt chikaneret, idet hans askebægere bliver ødelagt og skodderne spredt rundt.
Andre har observeret, at der er usædvanlig meget affald ved de molokker der står ved blokkens nordende. Enten er beboerne ikke bevidste om, at man kan løfte hele toppen af, hvis man har store poser eller også er det folk udefra, som blot dumper deres affald. Ved sydenden kastes affaldet blot ned under gangbroen.*
- *Der er problemer med fællesrummets strømkapacitet. HPFI-relæet slår fra, når der tilsluttes vandkoger, kaffemaskine og opvaskemaskine på samme tid. Det har flere gange voldt problemer. Og det er problematisk, at EJK har sat lås på skabet ind til fordelertavlen. Preben kontakter EJK for at finde en løsning på problemet.*

11. Dato for næste Husmøde: *Mandag d. 4/6-2018 kl. 19. Punkter til dagsordenen afleveres senest d. 21/5-2018*